
Protokół 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 

w dniu 21 lutego 2025 r. 
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Posiedzenie odbyło się w dniu 21.02.2025 r. o godz. 14:00 w Urzędzie Miasta Żagań 

W posiedzeniu udział brali: 
Mariusz Linkiewicz - Przewodniczący Komisji 
Piotr Węglik - Zastępca Przewodniczącego 
Krzysztof Omieljańczyk - członek Komisji 
Krzysztof Sieńko - członek Komisji 
Krzysztof Świerzko - członek Komisji 

Goście: 
Artur Dobrzański - Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego, 
Piotr Puchalski - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, 
oraz mieszkaniec Żagania Roman Kiec. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
Mariusz Linkiewicz, następnie przywitał wszystkie osoby uczestniczące w spotkaniu, oraz 
poprosił o zabranie głosu przybyłego na posiedzenie komisji mieszkańca Żagania. 

Mieszkaniec Żagania poruszył temat bezpieczeństwa ludzi mieszkających wokół 
budynków na ul. Konopnickiej, Sportowej i Osiedla na Górce po zmianie kierunków ruchu 
ulic, jazdy jednokierunkowej. Popołudniu, w dni wolne kierowcy jeżdżą z dużą prędkością, 
bardzo często pod prąd na ulicy. Mieszkaniec podkreślił, że nie ma tam kontroli policji. 
Bardzo niebezpieczne jest skrzyżowanie ul. Konopnickiej z ul. Kochanowskiego, gdzie są 
dwa przejścia dla pieszych, na których kierowcy notorycznie nie przestrzegają przepisów 
kodeksu drogowego. Mieszkaniec zasugerował, aby założyć kamerę nawet z fotoradarem 
przy końcówce ul. Sportowej przy Ryneczku. 

Radny Piotr Węglik zasugerował, aby we wskazanych przez mieszkańca miejscach 
postawić progi zwalniające. 

Ponadto mieszkaniec zwrócił uwagę na sposób parkowania samochodów i żeby móc 
wyciągnąć konsekwencje prawne, linie miejsc parkingowych musiałyby być pomalowane na 
biało oraz na problem oświetlenia przejść dla pieszych w mieście. 

Radny Piotr Węglik powiedział, że ul. Konopnicka jest ujęta w bieżącym roku do 
wymiany wszystkich lamp, a na skrzyżowaniu ul. Konopnickiej z ul. Kochanowskiego będzie 
zrobione doświetlenie. 

Przewodniczący KZiBP Mariusz Linkiewicz zadeklarował, że jako komisja wypracują 
zdanie na ten temat, zwracając się z prośbą do policji, aby zrobić wizję lokalną 
wskazanych miejsc. 
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Porządek obrad: 
1. Stan dróg i chodników oraz kontrola nielegalnych wysypisk śmieci na terenie miasta. 
2. Sprawozdanie z działalności OPS. 
3. Przygotowania do sezonu grzewczego (analiza programów ochrony środowiska). 
4. Rozpatrywanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miasta Żagań. 
5. Sprawy bieżące, wnioski. 

Ad 1. Stan dróg i chodników oraz kontrola nielegalnych wysypisk śmieci na terenie miasta. 
Informacja została przyjęta. 

Ad 2. Sprawozdanie z działalności OPS. 
Przewodniczący Komisji zapytał o formę zabezpieczenia w okresie zimowym stosuje 

OPS i czy są jakieś najpilniejsze potrzeby dla OPS, żeby nie doszło do zakłócenia 
prawidłowego funkcjonowania. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Puchalski wspomniał, że OPS ma 
Centrum Kompleksowego Wsparcia przy ul. Rybackiej, które jest w posiadaniu 7 lokali 
mieszkalnych dla osób w okresie bezdomności, dla osób doznających przemocy i innych 
sytuacji, jak np. osób po pożarze. W centrum znajduje się psycholog, radca prawny. 
Dodatkowo funkcjonuje ogrzewalnia dla osób bezdomnych oraz osób, które w danym 
momencie znajdują się w kryzysie. Świadczona jest także usługa kąpieli dla osób 
bezdomnych i tych, którzy nie mają dostępu do kąpieli. Wydawane są posiłki dla 
najuboższych, jest jadłodzielnia. Dyrektor powiedział o pracach nad podpisaniem umowy z 
firmą ALDI oraz o planach przekształcenia się w Centrum Usług Społecznych, aby wyjść 
szerzej do mieszkańców z usługami, zwłaszcza seniorów. Największym priorytetem dla 
Ośrodka Pomocy Społecznej jest zakup samochodu, gdyż nim dowożone są dzieci 
niepełnosprawne, które są odbierane z domu i zawożone do odpowiedniej placówki. Obecny 
samochód jest wielozadaniowy. 
Radny Krzysztof Świerzko zapytał, czy jest możliwość podpisania z innymi marketami niż 
ALDI. Dyrektor OPS wyjaśnił, że w pozostałych działają korporacje i większość żywności 
zabiera Caritas. Ponadto ustawa nakłada na markety zakaz wyrzucania żywności. 

Ad 3. Przygotowania do sezonu grzewczego (analiza programów ochrony środowiska). 

Przewodniczący Komisji zapytał o Program Ciepłe Mieszkanie, czy wszystkie pozyskane 
środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska zostały rozdysponowane. 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego Artur Dobrzański 
wyjaśnił, że jeszcze nie są rozdysponowane w całości, gdyż problemem w przypadku 
powyższego programu jest brak pewności dla zarządców wspólnot, które musiałyby 
zaciągnąć kredyt, że Fundusz wypłaci wszystkie środki. 
Radny Krzysztof Świerzko zapytał o kominki i weryfikację czym się w nich pali. Naczelnik 
WOŚ poinformował o negocjacjach firmy Polskie Kominki z Funduszem Ochrony 
Środowiska, o zmianę w zapisach w Programie, żeby nie zakazywać palenia w tych 
kominkach. Na obecną chwilę nie ma żadnych zapisów. 
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Ad. 4 Rozpatrywanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miasta Żagań. 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

b) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu przy Placu Królowej Jadwigi w Żaganiu. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

c) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

d) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 
Pożarnej przy Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie 
Wielkopolskim. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

e) zmieniająca uchwałę Nr X/112/2025 Rady Miasta Żagań z dnia 28 stycznia 2025 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

g) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2025. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań (P.W.). 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań (K.Ś.). 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie - Jednogłośnie za 

W związku z wpłynięciem nowego projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy ulicą 
Bolesławiecką i Żarską w Żaganiu, autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2025 rok Gminy Żagai1 o statusie miejskim oraz autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu, komisja 
przyjęła powyższe materiały do wiadomości. 
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Ad. 5 Wolne wnioski i informacje. 

Radny Piotr Węglik zawnioskował o zrobienie w miejscu gdzie jest przejazd kolejowy przy 
ul. Konopnickiej, który łączy z ul. Bema, aby wydzielić w poprzek torowiska pasa, przejścia 
dla pieszych, gdyż obecnie żeby dostać się na ul. Konopnicką trzeba przejść środkiem drogi. 
Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego przychyliła się do wniosku radnego. 
Radny Krzysztof Sieńko poprosił o utwardzenie drogi na działki na ul. Wiejskiej. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 14:50 

Przewodniczący KZiBP 

Mariusz Linkiewicz 

Przy .min 
Beata Dumin 
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